

9天7晚

# 100%纯净 纽西兰

基督城 | 迪卡波湖 | 皇后镇 | 米佛峡湾 | 第阿恼奥克兰 | 罗吐鲁阿

## 100% PURE NEW ZEALAND

Auckland | Rotorua | Waitomo | Christchurch | TeAnau Milford Sound | Queentown



NEW ZEALAND
SPECIALIST
GOLD



### Roys Peak

Roy's Peak is a mountain in New Zealand, standing between Wanaka and Glendhu Bay. It offers a full-day's walk with views across Lake Wanaka and up to the peak of Mount Aspiring / Tititea.

**Validity: All Season** 

**CODE: 9AKLCHC** 

新山-新加坡或吉隆坡国际机场 (飞往) 奥克兰

机上用餐

抵达奥克兰

抵达奥克兰机场后,开始你在这100%纯净的国度里的旅游。

### 【奥克兰】

新西兰最大城市, 奥克兰有很多帆船, 被称为"帆船之都", 奥克兰是全 世界拥有帆船数量最多的城市,所以又被称为"风帆之都"。游览【伊甸 山】【港湾大桥】【游艇俱乐部】【皇后街】等。

住宿 4\* Auckland City Hotel or similar

奥克兰 (228km) 罗托鲁瓦

早餐 / 午餐 / 晚餐: 毛利大餐+Show

抵达奥克兰机场后, 出发前往罗托鲁瓦。

【怀托莫】搭乘小舟在宁静的沿着地下湖进入萤火虫洞,洞内萤火虫亮 星罗棋布,仿佛置身于银河系中。

### 【罗托鲁瓦】

一个美丽小城,人口有五万多人,其中近一半是是新西兰土著毛利人, 因其是毛利人的聚居地,所以这里是毛利族历史。晚上品尝丰盛可口的 毛利Hangi 大餐,并欣赏毛利人传统歌舞表演。

住宿 4\* Distinction or similar

罗吐鲁阿 (228km) 奥克兰

早餐 / 午餐 / 晚餐

### 【爱歌顿农场】

您可以观赏到新西兰最传统,规模最大的农场特色表演,亲身体验真正 的牧场生活,参与内容丰富的户外活动。欣赏到19种不同品种的绵羊, 也可以参与挤牛奶,喂小羊等活动,并现场观看剪羊毛示范活动。并游 览爱歌顿农场。

住宿 4\* Auckland City Hotel or similar

早餐 / 午餐 / 晚餐

奥克兰 (飞往) 基督城 (360km) 旦尼丁

早餐后,搭乘国内航班飞往南部城市基督城。

### 【但尼丁】

"南半球爱丁堡"之称的南岛大学城,沿途经过纽西兰南岛传统富庶乡野 小镇。但尼丁城的建立, 使用了淘金热带来的财富, 因此, 它有着南半 球最出色的爱德华七世和维多利亚女王时代建筑群。

住宿 4\* Victoria Hotel or similar



### 旦尼丁 (287km) 蒂阿瑙

早餐 / 午餐 / 晚餐

参观【第一大教堂】,【聖保罗大教堂】及【火车站】等十九世紀末的 公共建築物,分別反映出維多利亞女王時代,爱德華時代及荷兰文化复 兴時期等各种不同的建築物。同時也参观【世界最斜的坡道】。

### 【蒂阿瑙】

一个湖光山色、常住人口很少的湖滨小镇。 因为扼守着通往米尔福德 峡湾的交通要道,小镇成为游览峡湾的中转站和基地。

住宿 4\* Distinction Luxmore Hotel or similar

### 蒂阿瑙 (120km) 米尔福德峡湾 (287km) 皇后镇

早餐 / 午餐 / 晚餐

【米尔福德峡湾】"世界第八大奇观"先经峡湾公园,穿越荷摩隧道抵达 峡湾码头,转搭游艇遨游被塔斯曼冰河冲击成的深谷峡湾,两岸奇崖飞 瀑壮观雄伟的Mitre峰和Bowen瀑布,令人赞叹大自然的神奇美妙。

### 【皇后镇】

一个被南阿尔卑斯山包围的美丽小镇,也是一个依山傍水的美丽城市。 四周被高耸的群山环抱,坐落于迷人湖畔边,到处洋溢着肾上腺素飙升 的刺激和欢乐的氛围。

4\* Holidav Inn or similar



### 皇后镇 (256km) 特卡普湖 (225km) 基督城 早餐 / 午餐 / 晚餐

### 【特卡普湖】

高山冰河融雪汇聚而成的,倒映出四周引人遐思迷幻的蓝绿山峦, 【好 牧洋人雕像】及石头砌成的【老教堂】点缀着。

### 【基督城】

纽西兰南岛第一大城 被誉为"花园城市"。

自费项目【蹦极跳】极限运动爱好者必试!从43米高的卡瓦劳大桥奋 身一跃,感受极致快感。

**自费项目【喷射快艇】**闻名世界的喷射快艇结合快感与急甩弯,带您 飞驰在河与峡谷间,尖叫连连中体验无与伦比的历险与景色。

住宿 4\* Crowne Plaza or similar

基督城 (飞返)新加坡或吉隆坡国际机场

机上用餐

+607-334 3388 👂 012-782 3788



## 9DAY 7NIGHT 100% PURE NEW ZEALAND

Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Auckland

Meal on Board

**Auckland** 

Breakfast

Upon arrive Auckland, start your 100% Pure New Zealand journey.

### **Auckland**

We have an Auckland city sightseeing include Mt Eden, Harbour Bridge, Yacht Club, Queen Street, Downtown area & etc.

Hotel 4\* Auckland City Hotel or similar



Auckland (228km) Rotorua

### Breakfast

where you will visit the incredible Waitomo Caves formed from limestone and the amazing Glow-worm Grotto illuminated by hundreds of tiny glow-worm lights.

### Rotorua

home to a living Maori village and the New Zealand Maori Arts and Crafts Institute. Enjoy Maori Dinner & show

Hotel 4\* Distinction or similar





Rotorua (228km) Auckland

Breakfast

### **Agrodome Farm Show**

Don't miss New Zealand's biggest and best Farm Show. Fun and interactive for everyone to learn all about New Zealand farming. Watch and participate in a wide range of activities including sheep-shearing, cow milking, stock auction, baby animal feeding, dog demonstrations and more.

Hotel 4\* Auckland City Hotel or similar



Auckland (flight) Christchurch (360km) Dunedin

This morning, have your domestic flight to South Island - Christchurch.

### Dunedin

Dunedin is a city in New Zealand, at the head of Otago Harbour on the South Island's southeast coast. It's known for its Scottish and Maori heritage, Victorian and Edwardian architecture, and a large student population.

Hotel 4\* Victoria Hotel or similar



Dunedin (287km) Te Anau

Breakfast

Dunedin city sightseeing includes; the eight-sided Octagon in the centre of the city, St Paul's Cathedral, the historic Railway Station, Baldwin Street - the steepest street in the world, and the University of Otago.

It's known as a gateway to Fiordland National Park and Milford Sound.

Hotel 4\* Distinction Luxmore Hotel or similar

Te Anau (120km) Milford Sound (120km) Queenstown

### Milford Sound

spectacular scenic stops enroute through Fiordland National Park, see Mirror Lake, The Chasm and travel through Homer Tunnel. Take a relaxing Milford Sound scenic cruise in one of the world's most beautiful and breathtaking fiords where you will view spectacular waterfalls, rain forest, mountains and wildlife.

### Queenstown

Sits on the shores of the South Island's Lake Wakatipu, set against the dramatic Southern Alps. Renowned for adventure sports, it's also a base for exploring the region's vineyards and historic mining towns.

Hotel 4\* Holiday Inn or similar





Queenstown (256km) Lake Tekapo (225km) Christchurch

Breakfast

### Lake Tekapo

Stop and view the lovely glacial Lake Tekapo which reflects the surrounding mountains. Nearby see the bronze sheep dog statue and visit the simple stone Church of the Good Shepherd.

Optional bungy jump / Jet Boat Ride

Hotel 4\* Crowne Plaza or similar



**Christchurch Depart** 

Breakfast / Meal on Board



### **Travel Information**

### **Currency**

New Zealand Dollar NZD 1.00 = MYR 2.80

### **Time Zone**

GMT +12 (4 hours behind Malaysia Time)

### **Phone Code**

+64

### Weather

March - May :17 - 21 °C (Autumn)

June - August :12 - 16 °C (Winter)

September - November : 16 - 19 °C (Spring)

December - February : 20 - 25 °C (Summer)

### **Covid-19 Related**

\*\* NZ-Eta Required for Malaysian Passport Hotel\*\*

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

### **NEW ZEALAND PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:**

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm Departure Group size minimum 16 arrange Tour Manager, less than that will be arrange Driver guide.
- 4. Please double check your New Zealand ETA before departure.

### TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

### **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

### 纽西兰配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为16人或以上安排领队,16人以下则安排司机导游。
- 4. 旅游前,请于我们查询您的新西兰电子签证。

### 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

### 条规:

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

### 第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

### TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

### Contact:

联系:

update: 11 May 2023 10:31 am